
data zebrania: 10 września 2021 r.

miejsce zebrania: Szkoła Podstawowanr 4 w Czechowicach-Dziedztcach, ul. Studencka 2
godzina rozpoczęci a zebrania: 1 7_00
prowadzący zebranie: Mirosław Wątroba - Przewodniczący Zarządl Osiedla,,Lesisko"

Iiczlra mieszkańcólv biorących udział lv zebraniu: 12 (lista obecnych w załączeniu)
goście:
- Marian Błachut - Burmistrz Miasta Czechowice-Dziedzice.
- przedstarł,iciele innych podmiotór,v i instytucji (lista rv załączenitl)

Przebieg zebrania:
l. Powitanie gości oraz rnieszkańców Osiedla ,.Lesisko" przez Przewodnicząaęgo Zarząclv

Osiedla ,.Lesisko".
2. Nie strł,ierdzono pla\\romocności zebrania - bierze lv nim udział tylko 12 uprarł,nionych

rrrieszkańców osiedla. przewodnlcząc:r zarządu poinlbrr-nor,vał obecnych, że w razte
braku rvynlaganej liczby mieszkańcow prowadzący obrady" zgodnie ze Statutenl , zarządza
pfzer\Ą/ę na 15 minut, a po jej irpływie Ogólne Zebralrie Mieszkańc6qr.jest wazne bez
rł,zględu na liczbę mieszkańców w nim uczestrriczących.

3. W związku z brakiem kworun Przelvodniczący zaproponował, by w czasie przerwy
lvl,słuclrać prezentacji Burmistrza dotl,czące.j stanu flnansów gminy czechowice-
Dziedzice oraz dochodów i wyclatkow gminy.

4, Po upłyrvie 1 5 rnintlt str.vierdzono pra\Ą,olllocność zebrania rnieszkaricy zostali
poniadomieni o Ogólnym Zebrarriu Mieszkańców zgodnie z \\ymogami Statutu Osiedla
..Lesisko" ibierze w nim udzlał 12 uprar,vnionych mieszkańców Osiedla,

5. Wybór sekretarza zebrania: sekretarzem zebrania została pani Tzabela Wowra (;a 12

osob1l, przeciłr - 0 osób, v,stl,zynltticlcllch się - 0 osob).
6. Przl.jęcie protokołrr z poprzedniego zebratlia (za ]2 os,ób, przecil, () o,yrib,

v,strzynlttj clcych si ę - 0 osó b).

1. Zapoznanle obecnych z proponowanym porządkiem obrad:
a) infbnnacja o działalności Zarządu Osiedla ,"Lesisko" włataclr żOż0 202I.
b) podjęcie r-lchwały ptzęz Ogólne Zebranie Mieszkańcólv r,v sprawie rozdysponowania

środkow finansowych na rok 2022,
c) dyskus.ja na temat bezpieczeństr,va i porządku publicznego na terenie Osiedla.
d) wnioski i interwencje nrieszkalicciw Osiedla.

8. Zatyllterdzęnie porządku obrad (:rl ]2 osob, przeciv; - 0 osrib, v,,slrzyltttlf clcych. się 0
osób).

9. Infbrmacja Przewodniczącego Zarządv Osiedla ..Lesisko'l o działalno ści Zarządtl w latacll
2020-żOżl: Zarząd Osiedla..Lesisko" obradował na posiedzeniach zgodnie z rł,ltrroganri
Statutu Osiedla ..Lesisko"; Zarząd pracorvał \\r składzie 7-osobor,rym; Zarzącl
współpracorł,ał z wieloma podmiotami, riie tylko tl,rłli, które n-ra.ją siedzibę rla terenie
Osiedla ..Lesisko", np. Miejskim Dotnetn Kultr_rr,v czy Miejską Biblioteką Publiczną;
dokurnentacja obrazująca działalność Zal,ządu Osiedla dostępna jest w Birrletynie
Infbrmacji Publicznej: w licznych sprawach infbrnlac.je i interrvenc.je przekaą,wane bl,ł1,,

na bieząco do Urzędu Miejskiego i innych jednostek przede wszystkim drogą nrailorr,ą z
uwagi na stan epidemii: z powodu epidenrii nie odbyły się cykliczne ir-nprezy
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integracyjne, a środki finansowe zarezerwowane na te wydarzenia przekazane zostały na
zakup kamery w parku między ulicanli Kołlątaja a Zerolnskiego.

l0. Przedstar,vienie propozyc.ji rozdysponor.ł,ania środków 1inansowych Osiedla ..Lesisko" na
rok 2022. - Przer.vodnicząc.v zapropollo\Ą,ał podział r,vl,mieniając kwoty i zadania^jakie w
przyszłym roku miałyby być objęte dotjnansowaniem z pieniędzy przekazanych Osiedlu
..Lesisko" oraz rł,skazał instytucje i działania różnych grup kulturalnych. któryrn Osieclle
chciałoby udzielić rł,sparcia finansorvego, w szczególności zapoznał obecnych z pismami.
które ,,vpłynęły do Zarządu Osiedla z prośbą o dofinansor.vanie,

11. Uczestntczka zebrania wskazała. że Przedszkole Publiczne nr 5 ma większą ltczbę
ocldziałów, stąd propozycja, by otrzymało więcej środków niżPrzedszkole Publiczne nr 2.

12. Podjęcie uchrvał1, nt 0ll2l przez Ogolne Zebranie Mieszkańców Osiedla ,.Lesisko" w
Czeclrowicaclr-Dziedzicach w sprawie propozycji rozdyspotlorł,ania środkórł,
finansowych Osiedla ..Lesisko" na rok 20ż2 (za , ]2 o:łob, przecitr () o:;ob, y,s,l.1,zylnctlo

,się - 0 osób) ucITwała wzałączeniu,
13. Wriioski i interrverrcie rnieszkańców Osiedla:

a) mieszkaniec Osiedla: prośba o objęcie pielęgnacją drzerv przy ulicy Chrobrego.
Strrdelrck i ej oraz Zeronlsk iego.

b) mieszkaniec Osiedla: prośba o usunięcie zywopłotlr przy ulicy Chrobrego i
przesunięcie chodnika pod płot,

c) rnieszkaniec Osiedla: propozycja zwiększenia środkólv finansowych dla jednostek
pomocniczych oraz zmiany sposobu ich wyliczania. który nie jest korzl,stny dla
Osiedla..Lesisko" z ulvagi na ilość i zły stan infrastruktury technicznej.

d) mieszkanka Osiedla: prośba o interwencję w sprawie zebrania i zaśmiecatlia lv rejonie
sklepów, przede wszystkim przy ..Biedlonce" przy uI. Niepodległości i na skwerze
przy Policji,

e) furrkc.ionariusz Polic.|i: karanie nie przynosi rezultatólł,, a koszt prze\Ą,ozenia oscib
nietrzezrł,,vch nie jest mały; prośba o czujność, ponierł,az zwiększa się liczba oszustu,
internetorvych,

f) Konrendant Strazy Mie.iskiej: lv Strazy Miejskiej odczuwane są braki kadrowe. co
przekłada się na liczbę patroli. do tego część osób stale obsługuje monitoring.

g) uczestnik zebrania: prośba o ochronę drzervostanu i wvsad.v zastępcz.e nie tylko na
terenie osiedla,

h) mieszkaniec Osiedla: prośba o doinrł,estolł,anie Parku Mie.iskiego. ale nie ze środkórv
Zarządu Osiedla"
Burnristrz: gmina wystąpiła o środki" ale nie został1,one przyznane.
nrieszkaniec Osiedla: prośba o usr,rrrięcie zapadliska na rrlic1 Zeronrskiego przed
skrzyzo,rł,aniem z ulicą Studencką.

14. Zanlknięcie zebrania - podziękowanie zaprz;,bycie i aktyrł,ny r_rdział rł,zebraniu.
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i)
j)

Czechowic ę-Dziedzicę, I0 ,09 .2021 r.

(poclpis proll irdzącego zebl,anie) (podp i s sekretltt,zir zebl,an ia)
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